
GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNEHAVE 

Referat fra 14. oktober 2010 hos Inger Lise 
 
Velkommen til Rene. 
 
Referat fra generalforsamlingen 
 Gennemgået – vi skal på januarmødet se på eventuelle vedtægtsændringer i 

forbindelse med ”støj” om søndagen. 
 
Siden sidst 
 Inger Lise havde fået brev fra KBF om nedskrivning af garanti, dette gives til Allan, 

der stadig står for det med vejene. Den bør dog ikke nedskrives da der stadig står 
meget vand efter regn. 

 
 Poul Erik følger op på nr. 2, der arbejdes igen og står biler uden nummerplader. 
 
 Vi talte om klipning af hæk HA nr. 28 og GA nr. 18. Inger Lise skal skrive brev til nr. 

28 om roserne, posten har klaget. 
 
 
 Der vedlægges serviceinformationer fra kommunen, denne kan evt. lægges på 

hjemmesiden. 
 
 Der mangler ”legende børn” skilt på GA og der skal et nyt op ved HA, vi skal tale med 

Allan herom, om det er blevet fjernet i forbindelse med at vejene blev lavet. 
 
 Der er store gener med hundenes efterladenskaber på stierne – det foreslås at der 

indkøbes noget ”gå væk hund”. 
 Rene sørger for græsarealerne og Peter for de 2 stier. 
 
 Enighed om køb at telt til generalforsamlingen – Henning undersøger pris. 
 
 Rene og Poul Erik tager vejeftersynet – vi hører Allan om hvornår de bliver færdige. 
 (er der garanti på 5 år for asfaltens holdbarhed?) 
 
Datoplan: 
  
Torsdag den 13. januar 2011  kl. 18.00 hos Inger Lise – nytårstaffel – med ægtefæller, 

der gives besked hurtigst muligt til Inger Lise hvis man 
ikke kan komme. 

 
Torsdag den 7. april 2011 kl. 19.30 hos Peter her med budget og regnskab 
 
Torsdag den 12. maj 2011 kl. 19.00 Generalforsamling HA12 
 


